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Vragen van de leden Atsma,
Koppejan en Ormel (allen CDA) aan
de minister van Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit over leverbot.
(Ingezonden 8 september 2008)

1
Kent u het bericht
«Natuurontwikkeling verhoogt risico
leverbot»?1

2
Deelt u de zorg dat de aanleg van
bredere sloten en de verhoging van
het waterpeil meer problemen ten
aanzien van dier- en plantgezondheid
kan opleveren?

3
Bent u bekend met de onderzoeken
van de STOWA (Stichting Toegepast
Onderzoek Waterbeheer), waarin
wordt geconcludeerd dat er slechts
beperkte risico’s zijn voor de dier- en
plantgezondheid bij ingrijpen in het
landschap ten behoeve van
waterberging en/of buffering?

4
Kunt u nagaan op welke wijze het
onderzoek van de STOWA door de
waterschappen wordt gebruikt? En
kunt u daarbij uiteenzetten of de
waterschappen ook informatie van
andere partijen ter beoordeling van
haalbaarheid en wenselijkheid van
plannen gebruiken?

5
Kunt u uiteenzetten hoe de signalen
van de Gezondheidsdienst voor

Dieren (GD) en van de STOWA zich
tot elkaar verhouden?

6
Bent u bekend met het feit dat voor
melkgevende dieren geen middelen
beschikbaar zijn tegen leverbot, en
bent u bekend met de
resistentieproblematiek van sommige
middelen?

7
Zo ja, welke rol speelt uw ministerie
hierin of welke rol zou het ministerie
van Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit hierin kunnen
spelen?

1 http://www.agd.nl/1059068/Nieuws/Artikel/
Natuurontwikkeling-verhoogt-risico-
leverbot.htm
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